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Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
VVD 1 waarom is deze vertraging een verrassing 

en niet in de planning opgenomen bij het 
statenvoorstel?  

Er was op het moment van het oprichten 
van dit fonds geen vergelijkbare kennis en 
ervaring voorhanden. Los van het feit dat er 
altijd specifieke kwesties spelen. In dit geval 
betrof dat onder meer de samenstelling van 
het bestuur, waarin meer diversiteit is 
gebracht en de wijze waarop het bestuur 
zelf, heel gedegen vorm wilde geven aan 
het fonds en een aantal zaken vooraf goed 
uit wilde zoeken. Bijvoorbeeld hoe zij zich 
konden laten ondersteunen en door wie. 
Ook de doorlooptijd die een notaris hanteert 
was niet bekend. En de tijd die een bank 
neemt om een stichting te screenen voordat 
zij een bankrekening afgeven was ook niet 
bekend. We wachten nog steeds op de 
goedkeuring van de bank.  
Ondertussen gaan de werkzaamheden van 
het fonds door. Zij hebben hun website 
gemaakt en hun reglementen en weten ook 
per wanneer zij het fonds open willen stellen 
en op welke wijze zij de afhandeling van de 
aanvragen gaan doen. Het werk heeft dus 
niet stilgelegen. 

 2 De doorlooptijden hadden toch aan de 
voorkant eenvoudig geïnventariseerd 
kunnen worden? 

 
 
 


